
 

 

Kallelse till ordinarie styrelsemöte i Poms – Nationell 

förening för habiliteringspsykologer 

 

 

Plats:  

Psykologförbundets lokaler, lokal Wasan (i källaren), Vasagatan 

48, Stockholm  

 

Tid: 

09:30-15:30 

 

Närvarande:  

Pia Åkerlund, Anna Bennani, Magnus Ivarsson, Carolin 

Dahlström, Frida Ekbom Lodin, Karin Settergren och My 

Paaske Toolanen 
 

Frånvarande:  

Anders Ölund 

 

Röd markering = Beslut och ansvarsfördelning  

 

Föredragningslista: 

§1 Mötets öppnande 

§2 Val av ordförande för mötet 

 Anna  

§3  Val av sekreterare för mötet 

 My 

§4 Godkännande av föredragningslistan 

§5 Föregående protokoll  

 Inga oklarheter 

§6 Rapporter 

- Rapport från kassören. Vår ekonomi är god och 

saldot på kontot var igår 386 562, 74 kr 

 

- Kort rapport från mötet angående 

specialistutbildningen med Nora Choque Olsson och 

Ulrika Eskner 

Magnus och Karin rapporterar om vad som togs upp. 

Mycket av det som presenterades hade sin grund i det 

underlag som POMS tagit fram (medlemmarnas 

synpunkter) men de fick en aktuell bild kring vad som 

händer kopplat till specialistutbildningen. POMS 

respresentanter fick komma med synpunkter på det 

material som presenterades (förslag på föreläsare mm) 

och fick med sig att svara på ett antal frågor. Magnus och 
Karin ansvarar för att svara på dessa frågor. En stor 

utmaning fortsatt att ta fram lämpliga kurser som bör ingå 

i specialistutbildningen med inriktning mot 

funktionshindrens psykologi. 

 



 

 

- Nordens habiliteringar – hur ser det ut i Finland, 

Norge och Danmark? 

Frida rapporterar att hon försökt få kontakt med 

Danmark och deras förbund. Än så länge utan framgång. 

Frida tar på sig att luska vidare bland annat genom att 

slänga ut frågan i den stora psykologgruppen.  

Karin har sökt information om hur 

habiliteringspsykologer eventuellt är organiserade i 

Norge. Någon sådan POMS-motsvarighet har inte hittats. 

Karin mailar Norges psykologförening och ställer frågan. 

Själva habiliteringen är något annorlunda organiserad men 

i stort sett verkar både uppdrag och aktuella frågor 

väldigt likt habiliteringen i Sverige.  

Magnus rapporterar att han varit i kontakt med en av 

våra medlemmar som bor och arbetar i Finland. Hon 
svarade och berättade om organisationen av stödet i 

Finland med bashabilitering (vilka kallas omsorgsbyrå) och 

specialistteam. Det finns en intressegrupp inom det finska 

psykologförbundet som fört en vilande tillvaro och som 

har endast en handfull medlemmar. Magnus har fått 

kontaktuppgifter till en person i denna intresseförening. 

Finland verkar således vara där vi har kommit närmst ett 

eventuellt samarbete men tanken om en eventuell 

nordisk habiliteringskonferens skjuts på framtiden. Ett 

första steg kan vara att bjuda in våra nordiska kamrater 

till nästa POMS-konferens. 

 

- Poms i radio angående vården för personer med IF 

Karin berättar att det var roligt att medverka. En lärdom 

att det var bra att bli intervjuad över telefon och att ha 

ett tydligt manus. 

Vi lyfter tankar kring vår medverkan i liknande debatter 

framgent. Pia säger att vi nog bör lägga den aktuella 

journalistens kontaktuppgifter på minnet inför framtiden. 

Hon arbetar på P4 Stockholm och heter Julia Blomgren. 

 

§7 Konferenser/arrangemang 

- Poms-konferensen 2019 och årsmöte 

Frida har mailat Barry Karlsson det nya förslaget på 

datum den 8 november (andra alternativet var 15 

november) och upplägg utifrån möjlighet till lokal på Ersta 

konferens. Något svar från Eva Tideman har inte kommit. 

Frida försöker på nytt att få tag på henne både via telefon 

och mail.  

 

Vi diskuterar andra möjliga namn på föreläsare: Gunilla 

Carlsson Kendall och Annika Flenninger. Frida går vidare 

även med dessa namn och undersöker deras möjlighet att 

föreläsa. 

 



 

 

Andra möjliga konferenslokaler: Finlandshuset. Norra 

Latins konferenscenter. Vi behöver vara uppmärksamma 

på att vi behöver två lokaler. Magnus mailar ut frågan till 

andra möjliga konferenslokaler med önskemål om 

prisuppgift. Vi diskuterar även konferenskostnader och 

hur många vi tror som kommer att komma. Magnus fick 

svar från Norra latin som hade utrymme den åttonde 

men var riktigt dyrt. Magnus prelbokar (-ish) den och 

Ersta och fortsätter kolla annat, även ABF (fast då utan 

lunch). 

 

Alla i styrelsemedlemmar får i uppdrag att spåna vidare 

kring lämpliga frågeställningar, fallbeskrivningar eller 

utmaningar kring temat för konferensen.  

 
Karin får i uppdrag att skissa på programinnehållet inför 

anmälan. Magnus får i uppgift att lägga in den 

informationen i den befintliga layout-mallen. 

 

Karin har en idé om att bjuda in till AW i samband med 

konferensen och eventuellt även diskutera utifrån det 

material som Psykologförbundet tagit fram. 

 

Magnus tar reda på hur långt i förväg man behöver bjuda 

in till årsmöte enligt stadgarna. 

 

Pia tar på sig att kontakta valberedningen och informera 

om våra preliminära datum för konferens och årsmöte 

 

§8 Poms kontakter med andra organisationer 

 

§9 Extern information 

- Nyhetsbrev  

Vi är mycket nöjda med det senaste utskicket, både 

innehåll och layout. Vi behöver så snart som möjligt 

komma ut med ett nytt nyhetsbrev så snart vi vet 

föreläsare, datum och lokal för vårt höstarrangemang. Än 

så länge är den informationen inte klar. Vi behöver därför 

ha aktiv mailkontakt kring detta innan nästa styrelsemöte.  

Ambitionen är att få ut ett nyhetsbrev innan 

sommarledighet preliminärt 10 juni. Vi ska inte heller 

glömma bort möjligheten att annonsera i 

Psykologtidningen. 

 

Vi spånar kring annat möjligt innehåll i nästa nyhetsbrev: 

Glimtar från konferensen Fokus på autism, en länk till 

POMS litteraturlista, föräldrastöd för föräldrar med egen 

ASD-diagnos, information om DM-ID (psykiatrisk 

diagnostik för personer med IF). 

 



 

 

Anna kommer med idén att vi skulle kunna avsätta tid för 

redaktionellt arbete i slutet av våra möten. I dagsläget 

prioriteras inte detta eftersom vi behöver fokusera på 

arbetet med kommande konferens. Men alla tycker att 

det är en bra idé att ta vara på kreativiteten under 

mötena.  

 

- Hemsidan 

Anna har bollen kring eventuellt stöd från 

Psykologförbundet. Hon har inte haft tid att luska vidare i 

detta. Anna mailar Psykologförbundet. Och Anna och 

Frida samarbetar kring att arbeta vidare med hemsidan. 

 

- Sociala medier  

Bordläggs. 

 

§10 Uppdrag åt Poms 

- Skrivelse från en av våra medlemmar 

Vi svarar på mailet från en av våra medlemmar som 

skrivit ett inlägg för eventuell publicering i nyhetsbrevet.  

 

§11 Förbundskontakter 

- Kontaktperson i styrelsen 

Tove Gelin är inbjuden till mötet i augusti men har 

inte svarat än. 

 

§12 Bordlagda frågor 

- Hur hantera frågor eller uppgifter som Poms skulle 

kunna arbeta med i framtiden men som eventuellt 

inte hinns med för tillfället (etik för 

habiliteringspsykologer, litteraturlista för nya 

habiliteringspsykologer etc.)? Samla ”att göra lista” för 

roliga idéer. Invänta att vi utvecklat monlntjänst 

 

- Ev. motion från POMS till nästa kongress angående 

rabatt vid medlemskap i flera professionsföreningar. 

Be förbundet lösa det tekniskt så att går få rabatt för 

dubbelt medlemskap. Förslag att motion skrivs om 

detta i vår inför kongressen 

 

- Diskussion kring det estetiska och vi beslutar att följa 

det Pia vet om gamla skrivregler och skriva Poms 

(inte hela i versaler). 

 

Samtal kring vad göra med materialet i skåpet. Kasta? 

Fråga tex Cecilia. 

 
§13 Övriga frågor 



 

 

- Flytta nästa styrelsemöte (fråga från Frida) 

Går tyvärr inte att flytta datumet. Datum för nästa 

styrelsemöte står fast, den 30 augusti 2019. 

 

- Fråga från Cecilia Malmström, tidigare 

styrelsemedlem 

Karin rapporterar: en skrivelse angående asylrätt och 

barn med funktionsnedsättning, som Cecilia 

Malmström är engagerad i utifrån sitt engagemang i 

organisationen Läkare i världen, är på ingång till 

styrelsens mail. Cecilia önskar att Poms skulle kunna 
ställa sig bakom skrivelsen. Karin tar på sig att 

vidarebefordra skrivelsen när den kommer och om 

fyra av styrelsens medlemmar inom en vecka ställer 

sig bakom skrivelsen beslutar vi att det får gälla för 

POMS styrelse i sin helhet. Magnus svarar Cecilia. 

 

- Information från Rådskonferensen 

Karin berättar: vid rådskonferensen rapporterade 

styrelsen vad de har arbetet med sedan kongressen 

mm. Ett förslag om att knyta de nationella 

föreningarna till specialistrådet presenterades. 

Kommer i så fall som en proposition till kongressen 

våren 2020.  
 

Det lyftes också att det idag är otydligt att de 

nationella föreningarna är en del av 

Psykologförbundet. Ett förslag från Karin är att 

Psykologförbundets logotype ska synas på vår 

hemsida. Vi beslutar att vi lägger till texten Nationell 

förening för habiliteringspsykologer inom Sveriges 

Psykologförbund i nyhetsbrevet och att logotypen på 

sikt ska finnas på vår hemsida. 

 

- Ytterligare styrelsemöte 

      Planeras in den 29 november 2019 

      My kollar upp möjligheten att boka 
videokonferenslokal på Resurscenter Syn för detta tillfälle. 

 

 

 

§14 Mötets avslutande 

 

 


